
Referat af bestyrelsesmøde tirsdag d. 14. august 
 
Tilstede: Nanna Lange Jensen, Ole Caspersen, Hans Rasmussen, Kirsten Steensberg, Carsten Riis 

 
Dagsorden 

 
1. Evaluering af stimøde 

 Der er åbenhed for, at der kan ligge en sti ved Brudegårdens andet skel. Det vil dog være 
belejligt, om der bliver anlagt et stykke fortov fra Smedens Hus til Ravnsbjergvej 10, ca. 150 
meter 

 Der kan med fordel anlægges en trafik-dæmpende foranstaltning i forbindelse med 
anlæggelse af fortovet pga. pladsmangel. 

 
2. Viadukt ved Frederiksværksgade 

 Vi afventer, at sagen genoptages i Miljø- & Teknikudvalget. 

 Vi ser frem til at blive orienteret inden endelig beslutning træffes 
 
3. Generalforsamling 23.10.12 

 Officiel indbydelse sendes til Hillerød Posten ca. 4 uger før 

 Vi mødes kl. 18:30 i Malermester Jensens Stue 

 Dirigent vælges på generalforsamlingen 

 Hans fremlægger regnskabet og budget 

 Nanna fremlægger beretning  
 
4.  Næste møde d. 04.09.12 

 Dette møde aflyses, da vi nåede at planlægge generalforsamlingen. 
 
5. Eventuelt 

 Kommunen har afsluttet en landskabskaraktersanalyse med hjælp af NIRAS 
(konsulentvirksomhed) – hvordan passer analysen sammen med vores landsbyvisioner? 
 
 
Referent: Carsten Riis 


